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1;ΠΕΡΙΕΧΟΜΕΝΑ

1  «Οι 139 εργαζόμενοι του ΠΓΝΑ έδωσαν την ψυχή
τους στη πανδημία...»

Πηγή: ΓΝΩΜΗ ΤΗΣ ΘΡΑΚΗΣ Σελ.: 1,8 Ημερομηνία
έκδοσης:

15-02-2023

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

1534.45
cm²

Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

«Οι 139 εργαζόμενοι 
του ΠΓΝΑ έδωσαν 
την ψυχή τους στη 
πανδημία...»

• Κινητοποίηση διαμαρτυρίας πραγματοποιήθηκε στην είσοδο του Πανεπιστημιακού Γενικού Νο
σοκομείου Αλεξανδρούπολης (ΠΓΝΑ)

• Αίτημα η διατήρηση των θέσεων εργασίας των συμβασιούχων που καλύπτουν βασικές ανάγκες 
σε καθαριότητα, σίτιση, φύλαξη και λοιπών υπηρεσιών του

• Παρουσία του προέδρου της ΠΟΕΔΗΝ και άλλων φορέων, εκφράστηκε η βούλησή τους να αντι- 
σταθούν στα σχέδια για είσοδο εργολάβου στα Νοσοκομεία. Ποιους λόγους επικαλούνται

► 8
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1  «Οι 139 εργαζόμενοι του ΠΓΝΑ έδωσαν την ψυχή τους στη πανδημία...»
Πηγή: ΓΝΩΜΗ ΤΗΣ ΘΡΑΚΗΣ Σελ.: 1,8 Ημερομηνία

έκδοσης:
15-02-2023

κίΝΜΤοποιμζμ διαμαρτυρίας 
ΠΡΔΓΜΔΤΟΠΟίμομΚΕΣΤμΝ ΕΙΣΟΔΟ 
ΤΟΥ ΠΔΙΜΕΠΙΣΤμΜΙΔΚΟΥ ΓΕΝΙΚΟΥ 
ΝΟΣΟΚΟΜΕΙΟΥ ΑΛΕΙΑΝΔΡΟΥΠΟΛΗΣ 
(ΠΓΝΔ) ΜΕ ΑΙΤΝΜΔ ΤΗΝ ΔΙΑΤΗΡΗΣΗ 
ΤΩΝ ΟΕΣΕΩΝ ΕΡΓΑΣΙΑΣ ΤΩΝ 
ΣΥΜΒΔΣΙΟΥΧΩΝ

Παρουσία του προέδρου της ΠΟΕΔΗΝ 
και άλλων φορέων, ιονίστηκε η βούλησή 
τους να αντισταθούν στα σχέδια για 
είσοδο εργολάβου στα Νοσοκομεία

ΤΟΥ ΓΙΩΡΓΟΥ 
ΠΑΝΤΑΖΙΛΗ

Κινητοποίηση διαμαρτυρίας 
πραγματοποιήθηκε το πρωί της 
Τρίτης στην είσοδο του Πανεπι
στημιακού Γενικού Νοσοκομείου 
Αλεξανδρούπολης (ΠΓΝΑ) με αί
τημα την διατήρηση των θέσεων 
εργασίας των 139 συμβασιού- 
χων από την καθαριότητα, σίτι
ση, φύλαξη και λοιπών υπηρεσι
ών του, οι οποίοι βρίσκονται υπό 
απόλυση μετά την απόφαση να 
τις αναλάβει εργολάβος.

Η διοίκηση του ΠΓΝΑ αποφά
σισε να υπογράψει σύμβαση με 
ιδιώτη, η οποία, όμως, βασίζεται 
σε οικονομοτεχνική μελέτη που, 
σύμφωνα με καταγγελίες, εκπο
νήθηκε πριν 2,5 χρόνια, με εντε
λώς διαφορετικά κόστη σε σχέση 
με σήμερα. Υπενθυμίζεται πως 
η προηγουμένη κυβέρνηση του 
ΣΥΡΙΖΑ είχε νομοθετήσει για την 
απομάκρυνση των εργολάβων 
από τα νοσοκομεία, προχωρώ
ντας σε προσλήψεις εργαζομέ
νων με ατομικές συμβάσεις ορι
σμένου χρόνου. Η κυβέρνηση της 
ΝΔ τον Σεπτέμβριο του 2019, 
άλλαξε το όριο (από 2 χρόνια 
σε 1) για τις ατομικές συμβάσεις 
εργασίας και παρά τις δεσμεύ
σεις του Υφυπουργού Υγείας Β. 
Κοντοζαμάνη, δεν επέκτεινε το 
θεσμικό Πλαίσιο των Ατομικών 
Συμβάσεων, ανοίγοντας και πά
λι την πόρτα στους εργολάβους.

Οι 139 εργαζόμενοι από την 
καθαριότητα, σίτιση, φύλαξη και 
λοιπών υπηρεσιών του ΠΓΝΑ 
που καλύπτουν πάγιες και διαρ
κείς αγώνες, όπως τονίζεται, σή
κωσαν το μεγάλο βάρος αντιμε
τώπισης της πανδημίας εδω και 
3,5 χρόνια και πλέον η διοίκη
ση και το Υπουργείο Υγείας τούς 
γυρνά την πλάτη. «Είμαστε 139 
άτομα που επί 3 χρόνια δώσαμε 
την ψυχή μας με όποιες δυσκο
λίες υπάρχουν στο νοσοκομείο, 
και ξαφνικά θέλουν να μας βγά
λουν και να φέρουν έναν εργο
λάβο. Η διοίκηση δεν λέει τίποτα, 
μόνο ότι από ιδεολογία και μόνο 
θα μπει εργολάβος» σχολίασε 
χαρακτηριστικά εργαζόμενη στο 
χώρο της κινητοποίησης.

Στην είσοδο του νοσοκομεί
ου βρέθηκαν εκπρόσωποι των 
υπό απόλυση εργαζομένων, του

Σωματείου Υπαλλήλων Κρατι
κών Νοσοκομείων Έβρου, της 
ΕΙΝΟΚΥΘ, ενώ παρευρέθηκε ο 
πρόεδρος της ΠΟΕΔΗΝ Μιχαλης 
Γιαννακός, καθώς και ο Πρόε
δρος του Εργατοϋπαλληλικού 
Κέντρου Στάθης Ασπιώτης. Κο
ντά τους εργαζόμενοι με ανάλο
γο πρόβλημα από τα Νοσοκο
μεία Κομοτηνής και Σερρών που 
έσπευσαν προς συμπαράσταση 
των συναδέλφων τους

Μιχάλης Γιαννακός: πρό
εδρος ΠΟΕΔΗΝ: «Είμαστε 
αποφασισμένοι να πολεμή
σουμε για να μην επιστρέ
φουν οι εργολάβοι στα νο
σοκομεία»

Στην κινητοποίηση βρέθη
κε ο πρόεδρος της Πανελλήνι
ας Ομοσπονδία Εργαζομένων 
Δημόσιων Νοσοκομείων (ΠΟΕ
ΔΗΝ) Μιχάλης Γιαννακός εκφρά
ζοντας την συμπαράστασή του 
στον αγώνα των εργαζομένων.

Σε δηλώσεις του ανέφερε με
ταξύ άλλων: «Είμαστε αποφασι
σμένοι να πολεμήσουμε για να 
μην επιστρέφουν οι εργολάβοι 
στα νοσοκομεία. Δώσαμε πολύ 
μεγάλους αγώνες από το 2016 
προκειμένου σταδιακά να φύ
γουν οι εργολάβοι από τα νοσο
κομεία. Οι συμβάσεις που υπε- 
γράφησαν κρίθηκαν ως νόμιμες 
και από το ευρωπαϊκό δικαστήριο 
και από το ελεγκτικό συνέδριο με 
αλλεπάλληλες αποφάσεις της 
ολομέλειας των ελληνικών δι
καστηρίων.

Το κύριο επιχείρημα των θε
τικών αποφάσεων αυτών ήταν 
ότι οι συμβάσεις αυτές στοιχίζουν 
πολύ λιγότερα χρήματα απ’ ό,τι 
οι εργολαβίες. Είναι 6.000 εργα
ζόμενοι που εργάζονται με συμ
βάσεις ορισμένου χρόνου στις 
υπηρεσίες στήριξης: καθαριότη
τα, φύλαξη, πλυντήρια, εστίαση 
και σε άλλες υποστηρικτικές ει
δικότητες.

Μετά από παρεμβάσεις της 
Ομοσπονδίας έχουν ανανεωθεί 
οι συμβάσεις τους ως το τέλος 
Ιουνίου. Ο υπουργός κατ’ επα
νάληψη έχει δηλώσει ότι όπου 
υπάρχουν οικονομοτεχνικές με
λέτες και είναι οι εργολάβοι ακρι
βότεροι θα συνεχίσουμε με τις 
συμβάσεις ορισμένου χρόνου.

Αυτό όμως, επειδή οι διοική
σεις δεν έχουν καμία γραπτή ει
δοποίηση από το υπουργείο, δεν 
το τηρούν. Οι διοικήσεις των νο
σοκομείων προχωρούν τους δι
αγωνισμούς κι όπου οι διαγωνι
σμοί ολοκληρώνονται, φεύγουν 
οι εργαζόμενοι, όπως θα συμβεί 
στην Αλεξανδρούπολη, όπως 
συνέβη στην Κομοτηνή, παρ’ 
ότι υπάρχει δικαστική απόφαση. 
Εδώ καταγγέλλουμε τη διοίκη
ση του νοσοκομείου Κομοτηνής, 
που δεν τηρεί τη δικαστική από
φαση. Οι εργαζόμενοι επέστρε
ψαν στο νοσοκομείο, (σ.σ. αφού 
κέρδισαν τα ασφαλιστικά μέτρα) 
και τους έδωσαν κανονική άδεια! 
Εγκαταστάθηκε και ο εργολάβος 
και στην ουσία το δημόσιο πλη
ρώνει αυτή την στιγμή και τον 
εργολάβο και τους εργαζόμε
νους ΣΟΧ. Αυτό είναι διασπά
θιση δημοσίου χρήματος και θα 
πρέπει το Υπουργείο να καλέσει 
το διοικητή να δώσει εξηγήσεις.

Όπου γίνονται σωστές οικο
νομοτεχνικές μελέτες, μετά και 
την αύξηση του κατώτατου μι
σθού, προκύπτει ότι οι εργολάβοι 
στοιχίζουν από 35% ακριβότε
ρα έως και 100%. Θα πρέπει να 
ελεγχθούν οι διοικήσεις των νο
σοκομείων, αν επιμείνουν, εκτός 
από πειθαρχικά και υπηρεσιακά 
και ποινικά για διασπάθιση του 
δημοσίου χρήματος.

Θα πρέπει να επανέλθει ο νό
μος που καταργήθπκε το 2019, 
να συνάψουν νέες ΣΟΧ με αυ
ξημένη μοριοδότηση για όσους 
έχουν εμπειρία. Τα δικαστήρια 
έκριναν ότι οι συμβάσεις αυτές 
είναι νόμιμες και πολύ πιο οικο
νομικές και συμφέρουν κυρίως 
για τους εργαζόμενους

Πώς θα το έβλεπε ο Υπουρ
γός Υγείας και η διοίκηση του 
νοσοκομείου, αν ένας δικός 
τους άνθρωπος θα έπρεπε να 
πάει σε εργολάβο να παρακαλάει 
για δουλειά, με τα μισά χρήμα
τα, σε έναν εργασιακό μεσαίω- 
να; Δεν θα το επιτρέψουμε και 
θα πάμε τώρα στη διοίκηση να 
απαιτήσουμε να σταματήσει η 
εργολαβία».

Βαγγέλης Ναλμπάντης: «Η 
διάλυση του ΕΣΥ που ψη
φίστηκε από την κυβέρνη
ση προχωρά με γρήγορους 
ρυθμούς»

Εκ μέρους του Σωματείου 
Υπαλλήλων Κρατικών Νοσοκο- 
μείωνΈβρου (ΣΥΚΝΕ) ο κ. Βαγ
γέλης Ναλμπάντης δήλωσε την 
συμπαράστασή του στους εργα- 
ζόμενους/ες στην καθαριότητα 
του νοσοκομείου, που όπως εί
πε τόσα χρόνια με την πανδημία, 
«ήταν μαζί μας στα δύσκολα. Η 
διάλυση του ΕΣΥ που ψηφίστη
κε από τπν κυβέρνηση την 1 π 
Δεκεμβρίου προχωρά με γρή
γορους ρυθμούς προς την πλή
ρη ιδιωτικοποίησή του».

Όπως ανέφερε ο κ Ναλμπά
ντης ήδη μέχρι τέλος Μαρτί
ου 100 και πλέον εργαζόμενοι 
ΣΟΧ του ΠΓΝΑ οι οποίοι έβα
λαν πλάτες όλα αυτά τα χρόνια

τπς πανδημίας, στηρίζοντας το 
πολύπαθο ΕΣΥ, θα απολυθούν 
στερούμενοι το δικαίωμα στην 
εργασία. Αφού η ιδεολογία της 
διοίκησης και της κυβέρνησης 
τάσσεται υπέρ των εργολάβων.

«Το ΣΥΚΝΕ εκφράζει την στή
ριξη και την αλληλεγγύη του 
στους εργαζόμενους ΣΟΧ. Έξω 
οι εργολάβοι από την υγεία! Ζη
τάμε τπ μονιμοποίηση όλων των 
ΣΟΧ, των επικουρικών και του 
ΟΑΕΔ . Το δημόσιο χαρακτή
ρα του ΕΣΥ, δωρεάν υγεία για 
όλους, ένταξη στα βαρέα ανθυ
γιεινά αυξήσεις μισθών».

Στάθης Ασπιώτης: «Οι 139 
εργαζόμενοι έδωσαν και την 
ψυχή τους στα 3 χρόνια της 
πανδημίας»

Παρών στον αγώνα και τις 
διεκδικήσεις των συμβασιούχων 
δηλώνει όλο αυτό το διάστημα 
το Εργατοϋπαλληλικό Κέντρο 
νομούΈβρου. Στον χώρο της κι
νητοποίησης βρέθηκε ο πρόε
δρός του Στάθης Ασπιώτης και 
όπως δήλωσε «το 2020 έγινε 
η πρώτη απόπειρα για να απο
λυθούν οι εργαζόμενοι, το απο
τρέψαμε, σήμερα είμαστε ξανά 
στο μηδέν.Έχει αποφασίσει ήδη 
το ΠΓΝΑ, από την στιγμή που 
έχει δώσει τη δυνατότητα να 
συνεχιστεί ο διαγωνισμός που 
είχε ξεκινήσει το 2020, να μπει 
εργολάβος. Απ’ ό,τι μας είπαν 
στη συνάντηση που είχαμε στις

27/1 ήδη βρέθηκε μειοδότης, 
επομένως είπαν ότι απολύουν 
139 εργαζόμενους αρχές Μαρ
τίου. Είναι απαράδεκτο όταν αυ
τοί έχουν δώσει την ψυχή τους 
στα 3 χρόνια της πανδημίας. Θα 
περίμενε κάνεις τόσο από τη διοί
κηση, όσο και από την κυβέρνη
ση, να υπάρχει μία ανταμοιβή και 
να παραμείνουν δουλειά τους, 
το λιγότερο με συμβάσεις ορι
σμένου χρόνου. Εμείς αυτό που 
διεκδικούμε και θέλουμε είναι να 
είναι μόνιμοι. Δεν πρέπει να μπει 
κάποιος ιδιώτης. Συνεχίζουμε να 
τους στηρίζουμε και πιστεύουμε 
σε μία θετική έκβαση το επόμενο 
διάστημα».

Σάββας Δευτεραίος: «Η Δη
μόσια και δωρεάν υγεία βάλ
λεται πανταχόθεν»

Με σκληρή γλώσσα μίλησε ο 
πρόεδρος της Ενωσης Νοσοκο
μειακών Γιατρών Κέντρων Υγεί
ας Θράκης Σάββας Δευτεραίος 
τονίζοντας ότι «η Δημόσια και 
δωρεάν υγεία βάλλεται παντα
χόθεν . Χρόνια τώρα έχει παρα
δοθεί το σύμπαν στους ιδιώτες 
με πρόσχημα την ευρωπαϊκή πο
λιτική που λέει κέρδος και μόνο 
κέρδος. Μέσα σε αυτή τη λαί
λαπα, υπεγράφησαν συμβάσεις 
ορισμένου χρόνου, το μεγαλύ
τερο και το πρωταρχικό λάθος. 
Οι προσλήψεις έπρεπε να γίνουν 
εδώ και χρόνια. Καμία κυβέρνηση 
δεν στήριξε τους εργαζόμενους,

στο σύνολό τους και δεν μιλώ 
μόνο για τους εργαζόμενους με 
σύμβαση και για μόνιμους και για 
γιατρούς, δείτε τι κενά υπάρχουν 
σε όλες τις υπηρεσίες, τις κλινι
κές, τα εργαστήρια. Είναι αδια
νόητο να συζητάμε σήμερα και 
να λέμε ότι θέλουμε τουλάχιστον 
συμβάσεις ορισμένου χρόνου ή 
αορίστου. Θέλουμε άμεση μονι
μοποίηση και κάλυψη όλων των 
κενών θέσεων εργασίας με μό
νιμη και σταθερή δουλειά. Δεν 
μπορούμε να συζητάμε σήμε
ρα για 139 εργαζομένους τους 
οποίους διώχνουμε γιατί είναι 
600 τα ευρώ που δίνουμε κι άμα 
πάρει ο εργολάβος θα τα βγάζει 
πιο φτηνά, δηλαδή με 300 και 
πάει λέγοντας και συμφέρει έτσι 
το νοσοκομείο. Η διοικητική υπη
ρεσία στηρίζεται σε τουλάχιστον 
15 εργαζόμενους που λήγουν οι 
συμβάσεις τους. Η ιατρική υπη
ρεσία δουλεύει με επικουρικούς 
γιατρούς που παίρνουν ανανε
ώσεις εξαμήνων και ενός χρό
νου και θα φύγουν κι αυτοί. Δεν 
μπορούν 139 εργαζόμενοι στην 
Αλεξανδρούπολη και 6.000 σε 
όλη τπν Ελλάδα να γίνονται προ
εκλογικό υποχείριο του κάθε ένα 
που νομίζει ότι έτσι θα κερδίσει 
και θα βγει στην κυβέρνηση. Και 
μη μου πουν για αξιολόγηση αυ
τών των 139, τους έχουμε δο
κιμάσει και αποδίδουν όσα δεν 
απέδωσε ποτέ κανείς!».
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την ψυχή τους στη πανδημία και τώρα 
τους διώχνουν»



3;ΠΕΡΙΕΧΟΜΕΝΑ

1  Προτεραιότητα η ενίσχυση του ΕΣΥ
Πηγή: ΧΑΝΙΩΤΙΚΑ ΝΕΑ Σελ.: 14 Ημερομηνία

έκδοσης:
16-02-2023

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

138.85 cm² Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΖΩΗ ΡΑΠΤΗ:

Προτεραιότητα 
π ενίσχυση 
του ΕΣΥ

Προτεραιότητες για την 
κυβέρνηση αποτελούν η 
ενίσχυση του Συστήμα
τος Υγείας με προσλήψεις 
προσωπικού και με βελ
τίωση των υποδομών, 
που μπορεί να προχω
ρήσει και με πόρους από 
το Ταμείο Ανάκαμψης, 
ανέφερε η Υφυπουργός 
Υγείας, Ζωή Ράπτη, κατά 
την επίσκεψή της χθες 
στο Γενικό Νοσοκομείο 
Νέας Ιωνίας Κωνσταντο- 
πούλειο - Πατησίων.

Ιδιαίτερη αναφορά έκα
νε η Υφυπουργός στη δέ
σμευση του Πρωθυπουρ
γού για αυξήσεις στο δη
μόσιο τομέα, που θα ενι- 
σχύσουν και τους μι
σθούς των υγειονομικών.

Η Υφυπουργός επισκέ- 
φτηκε τις διοικητικές 
υπηρεσίες του Νοσοκο
μείου, καθώς και τα ια
τρικά τμήματα και το 
Τμήμα Επειγόντων Πε
ριστατικών και συνομί
λησε με τους γιατρούς, 
τους νοσηλευτές και το 
διοικητικό προσωπικό.

Κατά την επίσκεψή της 
στο Ψυχιατρικό Τμήμα, 
που διαθέτει 22 κλίνες, 
η Υφυπουργός Υγείας 
ενημερώθηκε για την ενί
σχυση του ιατρικού προ
σωπικού με δύο επικου
ρικούς ψυχιάτρους, που 
προχωρά άμεσα. Παράλ
ληλα, προχωρά η σχε
διαζόμενη ανακαίνιση 
του κτιρίου, καθώς την 
ερχόμενη εβδομάδα πρό
κειται να παραδοθεί η 
σχετική μελέτη από τον 
δωρητή, ώστε να ξεκι
νήσουν οι εργασίες.



4;ΠΕΡΙΕΧΟΜΕΝΑ

1  Υγεία: Παγκράτιο συλλαλητήριο την Τετάρτη
Πηγή: ΠΑΤΡΙΣ ΤΗΣ ΚΡΗΤΗΣ Σελ.: 7 Ημερομηνία

έκδοσης:
16-02-2023

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

129.22 cm² Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Υγεία: Παγκράτιο συλλαλητήριο την Τετάρτη
Παγκρήτιο συλλαλητήριο για την υγεία 

πραγματοποιείται στις 22 Φεβρουάριου 
στις 5 το απόγευμα στην πλατεία Ελευθε
ρίας.

Χθες οργανώθηκε σύσκεψη για την προ
ετοιμασία του από το Σωματείο Εργαζομέ
νων του ΠΑΓΝΗ.

Συμμετοχή πολλών φορέων
Στην ενημερωτική ανακοίνωση σημειώνε

ται: "Στη σύσκεψη συμμετείχαν το Εργατικό 
Κέντρο Ηρακλείου, το Νομαρχιακό Τμήμα 
τηςΑΔΕΔΥ, η Ένωση Νοσοκομειακών Για
τρών Ν. Ηρακλείου, η τριμελής Επιτροπή 
των γιατρών του ΠΑΓΝΗ, Σύλλογος Εργα
ζομένων του Θεραπευτηρίου Χρόνιων Πα
θήσεων Αγίου Νικολάου, το Συνδικάτο Οι
κοδόμων, η Ένωση Ιδιωτικών Υπαλλήλων,

το Συνδικάτο Εργατοϋπαλλήλων Γάλακτος 
Τροφίμων και Ποτών, ο Σύλλογος Εκπαιδευ
τικών Α'βαθμιας Εκπαίδευσης Δομήνικος 
Θεοτοκόπουλος, το Σωματείο Μισθωτών 
Τεχνικών, ο Σύλλογος Ξενοδοχοϋπάλληλων, 
ο Σύλλογος Μαγείρων, ο Σύλλογος Γιατρών 
των Κέντρων Υγείας, ο Σπουδαστικός Σύλλο
γος της ΣΕΥΠ του ΕΛΜΕΠΑ, η Επιτροπή 
Αγώνα Εργαζομένων του Αρχαιολογικού 
Μουσείου Ηρακλείου και η ομάδα γυναι
κών της ΟΓΕ.

Κατά την διάρκεια της σύσκεψης τονί
στηκε από όλους μας ότι η πολιτική και οι 
νόμοι που θεωρούν την υγεία, την παιδεία, 
τον πολιτισμό, το ρεύμα σαν εμπορεύματα, 
θα πρέπει να αντιπαλευτούν απ' όλη την 
κοινωνία. Μόνο ο συλλογικός αγώνας μπο
ρεί να φέρει αποτελέσματα".
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1  Νοσηλευτές: Στάση εργασίας για το «επίδομα
κοροϊδία»!

Πηγή: ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ Σελ.: 31 Ημερομηνία
έκδοσης:

16-02-2023

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

130.69 cm² Κυκλοφορία: 8215

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Νοσηλευτές Σχάση εργασΐαε 
για ίο «επίδομα κοροϊδία»!
ΜΕ ΠΑΝΕΛΛΑΔΙΚΗ σχάση ερ
γασίας απαντούν οι νοσηλευτές 
στον εμπαιγμό της κυβέρνησης 
με το επίδομα επικίνδυνης και 
ανθυγιεινής εργασίας, που ανα
κοίνωσε το απόγευμα της Τρίτης 
το υπουργείο Υγείας.

Επιβεβαιώνοντας τη δυσφο
ρία των εργαζομένων στα νο
σοκομεία, για την οποία έγρα
ψε χθες πρώτη η «δημοκρατία», 
όταν ο υπόλοιπος Τύπος αρκέ- 
στηκε στην αναπαραγωγή των 
διαρροών του υπουργείου Υγεί
ας, οι εργαζόμενοι είναι «στα κά
γκελα», μιλώντας για επιδόμα
τα κοροϊδία εκ μέρους της κυ
βέρνησης. Ετσι, χθες η ένωση 
των νοσηλευτών κήρυξε πανελ
λαδική τρίωρη στάση εργασίας 
την Παρασκευή 17 Φεβρουάρι

ου από τις 12.00 έως τις 15.00 
και συγκέντρωση διαμαρτυρίας 
έξω από το υπουργείο Υγείας. Οι 
ίδιοι αναφέρουν χαρακτηριστικά 
πως «πλέον δείχνουν να αποτε
λούν μονόδρομο για τους νοση
λευτές η αποχώρηση από τη νο
σηλευτική υπηρεσία, οι μετατά
ξεις προς τη διοικητική υπηρε
σία, η επιλογή των συναδέλφων 
να εργαστούν ως σχολικοί νοση
λευτές, οι συνταξιοδοτήσεις και 
η αναζήτηση εργασίας στο εξω
τερικό.

Είναι αδιανόητο να καλύ
πτονται με προεκλογικά τερτί
πια, αντί να ικανοποιούνται, βα
σικά αιτήματα των νοσηλευτών, 
όπως η ένταξη συνταξιοδοτικά 
στα βαρέα και ανθυγιεινά επαγ
γέλματα».
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1  Νοσηλεύτρια στη Φλώρινα έδινε σε παιδιά
ηρεμιστικά ζελεδάκια

Πηγή: ΑΠΟΓΕΥΜΑΤΙΝΗ Σελ.: 22 Ημερομηνία
έκδοσης:

16-02-2023

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

171.56 cm² Κυκλοφορία: 1500

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ
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Νοσηλεύτρια στη Φλώρινα έδινε σε παιδιά ηρεμιστικά ζελεδάκια
Τον δρόμο ins Δικαιοσύνης έχει πάρει 
από χθες η υπόθεση ins επιόρκου νοση- 
λεύτριας, η οποία έθετε σε κίνδυνο την 
υγεία και τη ζωή μικρών παιδιών, δίνο- 
ντάς του? ηρεμιστικά ζελεδάκια και μά
λιστα σε ποσότητα μεγαλύτερη από τη 
συνιστώμενη.

Τον φάκελο ins ανατριχιαστικής υπό
θεσης κατέθεσε χθες στην Εισαγγελία η

υφυπουργός Πρόνοιας, Δόμνα Μιχα- 
ηλίδου. Συγκεκριμένα, νοσηλεύτρια η 
οποία εργαζόταν στο Κέντρο Κοινωνι
κής Πρόνοιας Δυτικής Μακεδονίας στη 
Φλώρινα, cos έκτακτο προσωπικό για την 
πανδημία του νέου κορωνοϊού, κατηγο- 
ρείται ότι έδινε κρυφά στα παιδιά φυτικά 
ζελεδάκια τα οποία βοηθούν στον ύπνο.

Σύμφωνα με πληροφορίες, η επιμελή-

τρια ins δομής αντιλήφθηκε το περιστα
τικό και το ανέφερε στον υπεύθυνο Παι
δικής Προστασίας του Κέντρου. Μόλις 
επιβεβαιώθηκε η πράΕη ins νοσηλεύτρια? 
ενημερώθηκε το γραφείο ms υφυπουρ
γού Πρόνοιας, με τη Δόμνα Μιχαηλίδου 
να αντιδρά αμέσως. Για την υπόθεση δι- 
ατάχθηκε ΕΔΕ, ενώ ενημερώθηκε και ο 
εισαγγελέας.

Η νοσηλεύτρια φέρεται να είχε προ
μηθευτεί τα συγκεκριμένα ζελεδάκια 
εκτός δομής, καθώς δεν υπήρχαν τέτοια 
σκευάσματα μέσα στο φαρμακείο του 
Κέντρου. Σε έλεγχο που έγινε εντοπί
στηκαν δύο κουτιά με τέτοια ζελεδάκια, 
ενώ η ίδια φέρεται να χορήγησε μεγα
λύτερη ποσότητα από τη συνιστώμενη 
στα παιδιά.



7;ΠΕΡΙΕΧΟΜΕΝΑ

1  Μυριόστομο «όχι» στην υποβάθμιση της δημόσιας
Υγείας και του νοσοκομείου

Πηγή: ΡΙΖΟΣΠΑΣΤΗΣ Σελ.: 19 Ημερομηνία
έκδοσης:

16-02-2023

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

384.62 cm² Κυκλοφορία: 1450

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΜΕΣΟΛΟΓΓΙ

Μυριόστομο «όχι» στην υποβάθμιση της δημόσιας Υγείας και του νοσοκομείου
Χιλιάδες λαού απαίτησαν ουσιαστική αναβάθμιση του νοσηλευτικού ιδρύματος και δημόσια δωρεάν Υγεία για όλους

Μ
ια από τις μεγαλύτερες κινητοποιήσεις των τελευταίων 
ετών, απέναντι στην υποβάθμιση της δημόσιας Υγεί
ας και του Γενικού Νοσοκομείου «Χατζηκώστα», πραγ
ματοποιήθηκε το πρωί της Τετάρτης στο Μεσολόγγι, μετά α

πό κάλεσμα του Σωματείου Εργαζομένων του νοσηλευτι
κού ιδρύματος, της ΕΙΝΝ Αιτωλοακαρνανίας και του Ερ
γατικού Κέντρου.

Χιλιάδες λαού απαίτησε όχι μόνο να μην υποβαθμιστεί ή κλεί
σει το νοσοκομείο, όπου πρόσφατα για την πραγματοποίηση 
των εφημεριών στα Τμήματα Επειγόντων Περιστατικών κλή
θηκαν με «εντέλλεσθε» της 6ης ΥΠΕ γενικοί γιατροί Κέντρων 
Υγείας λόγω έλλειψης του αναγκαίου αριθμού παθολόγων, αλ
λά και να στελεχωθεί άμεσα, με όλο το απαραίτητο για τη λει
τουργία του προσωπικό.

Στη συγκέντρωση στο προαύλιο του νοσοκομείου και την πο
ρεία στην κεντρική πλατεία της πόλης και στη συνέχεια στο κτί
ριο της Περιφερειακής Ενότητας Αιτωλοακαρνανίας, εκτός των 
υγειονομικών, συμμετείχαν χιλιάδες εργαζομένων και λαϊκών 
στρωμάτων, ανάμεσά τους αγρότες με τα τρακτέρ, εκπαιδευ
τικοί, αυτοαπασχολούμενοι και μαθητές, στέλνοντας αποφασι
στικό μήνυμα πως οι δράσεις τους δεν πρόκειται να σταματή
σουν αν δεν ικανοποιηθούν τα δίκαια αιτήματά τους.

Την κινητοποίηση στήριξαν η ΑΔΕΔΥ, η ΟΕΝΓΕ, η ΠΟΕΔΗΝ, το

NT της ΑΔΕΔΥ, τα Εργατικό Κέντρα Αγρίνιου και Ναυπάκτου, η 
Ομοσπονδία Αγροτικών Συλλόγων Αιτωλοακαρνανίας και δεκά
δες άλλα εργατικά συνδικάτα και λαϊκοί και επιστημονικοί φο
ρείς,.πολλοί από τους οποίους έδωσαν και μαχητικό «παρών».

«Σήμερα (σ.σ. χθες) στέλνουμε ένα αποφασιστικό μή
νυμα προς κάθε κατεύθυνση, λέγοντας: Φτάνει πια! Ως 
εδώ με την υποβάθμιση της Υγείας», τόνισε, μεταξύ άλ
λων, στην ομιλία του ο πρόεδρος της ΕΙΝΝΑ, Μάκης Α- 
ραβανής, επισημαίνοντας:

«Η Υγεία δεν είναι εμπόρευμα. Είναι κοινωνικό αγαθό που

πρέπει να προσφέρεται σε όλους ισότιμα και δωρεάν. Η συγκέ
ντρωσή μας στέλνει επιπλέον μήνυμα αισιοδοξίας, ότι όταν πά
ρουμε ως λαός την υπόθεση στα χέρια μας, μπορούμε να επι
βάλουμε τα δίκαια αιτήματα μας, απέναντι σε όλες τις αντιλα
ϊκές κυβερνήσεις».

Αντίστοιχα, ο πρόεδρος του Σωματείου Εργαζομένων στο 
ΓΝ Μεσολογγίου, Κώστας Καραγκούνης, ανέφερε: «Ξοδεύ
εται πακτωλός χρημάτων για πολλά άλλα ζητήματα, αλλά για 
την Υγεία δεν υπάρχουν. Μας λένε την ίδια ώρα πως δεν περισ
σεύουν για τις αναγκαίες προσλήψεις των απαραίτητων μόνιμων 
γιατρών, βάζοντας αδιέξοδα. Τελικά πώς κοστολογούν την αν
θρώπινη ζωή; Προσπαθούν να "κάψουν" ό,τι έχει απομείνει από 
τη δημόσια και δωρεάν Υγεία, να μας ωθήσουν στους ιδιώτες».

Παρέμβαση πραγματοποίησε εκ μέρους του ΔΣ της ΟΕΝΓΕ 
και η Δήμητρα Σταματέλου, τονίζοντας: «Διαχρονικά, κάθε 
χρόνο, μειώνονται οι χρηματοδοτήσεις, δεν πραγματοποιού
νται προσλήψεις υγειονομικών. Μόνος δρόμος που μένει στον 
λαό είναι αυτός του αγώνα και της πάλης για την προστασία 
και της υγείας του. Αυτό δείχνουν και οι μεγαλειώδεις αγώνες 
του προηγούμενου διαστήματος, έτσι πρέπει να συνεχίσουμε».

Τις κινητοποιήσεις στήριξε και με την παρουσία του ο Νί
κος Παπαναστάσης, βουλευτής του ΚΚΕ στον νομό και εκ 
νέου υποψήφιος.
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1  Σε αγωνιστικούς ρυθμούς μπροστά στο
συλλαλητήριο για την Υγεία

Πηγή: ΡΙΖΟΣΠΑΣΤΗΣ Σελ.: 19 Ημερομηνία
έκδοσης:

16-02-2023

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

619.78 cm² Κυκλοφορία: 1450

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΣΩΜΑΤΕΙΑ ΚΑΙ ΦΟΡΕΙΣ ΣΤΗΝ ΚΡΗΤΗ

Σε αγωνιστικούς ρυθμούς
μπροστά στο συλλαλητήριο για την Υγεία
Από όλους τους νομούς ετοιμάζεται η κάθοδος στο Ηράκλειο την Τετάρτη 22 Φλεβάρη

Από το πρόσφατο συλλαλητήριο στην Ιεράπετρα για την 
Υγεία, με πρωτοφανή συμμετοχή λαού και νεολαίας

Ε
ντατικά σε όλους τους νομούς 
της Κρήτης οι υγειονομικοί μέ
σα από τα σωματεία τους, μαζί 
με δεκάδες ακόμα εργατικά συν
δικάτα, συλλόγους και φορείς, ετοιμά
ζουν το νέο παγκρήτιο συλλαλητή

ριο για την Υγεία, που θα πραγματο
ποιηθεί την Τετάρτη 22 Φλεβάρη, 
στις 5 μ.μ. στο Ηράκλειο (πλατεία 
Ελευθερίας). Μια μεγάλη αγωνιστική 
πρωτοβουλία, σε συνέχεια των παλ
λαϊκών κινητοποιήσεων που πραγμα
τοποιήθηκαν τις προηγούμενες μέρες 
σε Ρέθυμνο και Ιεράπετρα.

Υπενθυμίζεται ότι το αρχικό κάλε
σμα για το συλλαλητήριο το είχε α
πευθύνει το Σωματείο Εργαζομένων 
στο ΠαΓΝΗ και, σε συντονισμό με 
τα υπόλοιπα υγειονομικά σωματεία, πήρε 
την πρωτοβουλία για τη συγκεκριμένη μέ
ρα, όταν είναι προγραμματισμένη και πα
νελλαδική απεργία στην Υγεία, προκειμένου 
να ακουστεί ακόμα πιο δυνατά το δίκαιο αίτη
μα των υγειονομικών και του λαού για ενίσχυ
ση της δημόσιας Υγείας στο νησί.

Το Σωματείο θυμίζει τα μεγάλα συλλαλητήρια 
που προηγήθηκαν σε όλους τους νομούς, με α
ποκορύφωμα αυτό της Ιεράπετρας, και καλεί 
τους εργαζόμενους και τα συνδικάτα τους να 
δώσουν μαζικό και μαχητικό «παρών» την Τε
τάρτη στους δρόμους του Ηρακλείου.

Στο πλαίσιο αυτό, προχθές το απόγευμα πραγ
ματοποιήθηκε μαζική σύσκεψη σωματείων 
και φορέων στο Εργατικό Κέντρο Ηρακλεί
ου, με πρωτοβουλία του Σωματείου ΠαΓΝΗ, με 
τους εκπροσώπους να αποφασίζουν ομόφωνα 
τη συμμετοχή στο συλλαλητήριο. Στην εισηγη
τική παρέμβαση ο Δημήτρης Βρύσαλης, πρό
εδρος του Σωματείου, περιέγραψε την εκρη
κτική κατάσταση στα νοσοκομεία της πόλης, 
φέρνοντας ως παράδειγμα το Βενιζέλειο, όπου 
έχουν κλείσει τμήματα από την υποστελέχω- 
ση, η λειτουργία της Παιδοψυχιατρικής βρίσκε
ται σε άμεσο κίνδυνο λόγω της έλλειψης για

τρών, με την τελευταία εφημερία να πραγμα
τοποιείται στις 22/2.

Στη συνέχεια κόλεσε όλα τα σωματεία να 
οργανώσουν τη μαζική συμμετοχή των Ηρα
κλειωτών, κάθε σωματείο και φορέα να κάνει 
δική του υπόθεση το ζήτημα της Υγείας. «Οι 
μαζικές κινητοποιήσεις των προηγούμενων η
μερών στην Υγεία, στο Μουσείο και σε άλλους 
κλάδους δείχνουν ότι δεν υπάρχει άλλος δρό
μος για τους εργαζόμενους και τον λαό. Η λύ
ση δεν βρίσκεται στην αναμονή επίδοξων σω
τήριον. Είναι πολύ ελπιδοφόρα η ένδειξη αλλη
λεγγύης των εργαζομένων όλων των κλάδων 
στις κινητοποιήσεις που πραγματοποιούνται 
τις τελευταίες μέρες», ανέφερε μεταξύ άλλων.

Στο Ρέθυμνο
Ενόψει του συλλαλητηρίου πραγματοποιή

θηκε σύσκεψη σωματείων και φορέων την πε
ρασμένη Πέμπτη στο Ρέθυμνο, με πρωτοβου
λία της Ενωσης Νοσοκομειακών Γιατρών. 
Υπενθυμίζεται ότι η παραίτηση της διευθύντρι

ας της Παθολογικής κλινικής του νο
σοκομείου ήταν η «σταγόνα που ξε
χείλισε το ποτήρι», με τους υγειο
νομικούς να εκφράζουν την οργή 
τους για τις εξοντωτικές συνθήκες 
που επικρατούν λόγω της υποστε- 
λέχωσης και οδηγούν σε απανωτές 
παραιτήσεις. Οπως επισημαίνουν ό
λοι οι φορείς της πόλης η κατάσταση 
της δημόσιας Υγείας στο Ρέθυμνο εί
ναι οριακή: «Στο νοσοκομείο οι δύο 
και μοναδικοί μόνιμοι παθολόγοι ο
δηγούνται σε σωματική και ψυχική 
κατάρρευση, ενώ τα προβλήματα ε- 
ντάθηκαν τις τελευταίες βδομάδες 
και στην Πνευμονολογική κλινική, 
που "σηκώνει" το βάρος των λοιμώ
ξεων, ενώ ακολουθούν η Μονάδα Ε
ντατικής Θεραπείας, το Αναισθησιο- 
λογικό, το Τμήμα Επειγόντων Περι
στατικών και το Γαστρεντερολογι- 

κό. Την ίδια στιγμή που τα τελευταία χρόνια 
το μισό νοσοκομείο λειτουργεί με προσωπικό 
ασφαλείας, αφού πέρα από τους μόνιμους ερ
γαζόμενους το 47,3% είναι επικουρικοί, εργα
ζόμενοι με συμβάσεις ορισμένου χρόνου και με 
συμβάσεις μέσω ΟΑΕΔ».

Στην Ιεράπετρα
Αντίστοιχα, χθες το απόγευμα πραγματοποι

ήθηκε νέα σύσκεψη και στην Ιεράπετρα, την 
πόλη που πριν μερικές μέρες γνώρισε το με
γαλύτερο συλλαλητήριο των τελευταίων χρό
νων, με τους εργαζόμενους να διεκδικούν μέ
τρα για τη θωράκιση του νοσοκομείου, κό
ντρα στα σχέδια για υποβάθμιση και λουκέτο. 
Οι δεκάδες φορείς που συμμετείχαν στη σύ
σκεψη αποφάσισαν την κάθοδο στο συλλαλη
τήριο, σημειώνοντας: «Το μεγαλειώδες συλλα
λητήριο στην Ιεράπετρα απέδειξε με τον πιο 
εκκωφαντικό τρόπο ότι οι Γεραπετρίτες, ολό
κληρος ο λαός της ΝΑ Κρήτης, είναι αποφα
σισμένοι να μην επιτρέψουν την υποβάθμιση

του Νοσοκομείου. Είμαστε αποφασισμένοι να 
αγωνιστούμε για το δικαίωμα στη δημόσια Υ
γεία. Μετά την κινητοποίησή μας, ξεσηκώνε
ται ολόκληρη η Κρήτη για την υπεράσπιση των 
δημόσιων νοσοκομείων του νησιού. Η Ιεράπε
τρα θα λείπει;».

Στον Αγιο Νικόλαο
Δημιουργήθηκε Συντονιστική Επιτροπή 

Στήριξης του Νοσοκομείου Αγίου Νικολά
ου, η οποία θα στοχεύσει στην ενημέρωση και 
κινητοποίηση της τοπικής κοινωνίας για τη δι
εκδίκηση ουσιαστικής ενίσχυσης του ιδρύμα
τος, με μόνιμο προσωπικό και μέσα και τη συμ
μετοχή στο παγκρήτιο συλλαλητήριο. Η Επι
τροπή συγκροτήθηκε σε σύσκεψη εκπροσώ
πων συλλόγων, σωματείων, ενώσεων και πολι
τών της ευρύτερης περιοχής, που διοργανώθη- 
κε το μεσημέρι της προηγούμενης Παρασκευ
ής στην αίθουσα εκδηλώσεων του ΓΝΑΝ από 
την Ενωση Νοσοκομειακών Ιατρών Λασιθίου, 
τον Σύλλογο Εργαζομένων ΓΝΑΝ και τον Σύλ
λογο Φίλων ΓΝΑΝ.

Οι φορείς που οργανώνουν το συλλαλη
τήριο διεκδικούν αποκλειστικά δημόσιο, δω
ρεάν σύστημα Υγείας - Πρόνοιας για όλους, δί
χως πληρωμές για καμία υπηρεσία του. Πιο συ
γκεκριμένα για την Κρήτη: Την άμεση στελέχω- 
ση όλων των νοσοκομείων και των δομών της 
ΠΦΥ με το απαραίτητο μόνιμο προσωπικό όλων 
των ειδικοτήτων. Να μην κλείσει και να μην αλ
λάξει χαρακτήρα κανένα νοσοκομείο. ΟΧΙ στο 
«νέο ΕΣΥ» και στη μετατροπή των νοσοκομεί
ων σε ΝΠΙΔ, καμία κατάργηση - συγχώνευση 
κλινικής, τμήματος ή οποιοσδήποτε άλλης προ- 
σφερόμενης υπηρεσίας. Επίσης, επιστροφή των 
συμβασιούχων που απολύθηκαν όσο ήταν σε α
ναστολή εργασίας, αλλά και να εξασφαλιστεί με 
νομοθετική ρύθμιση η παραμονή του συνόλου 
των διορισμένων υγειονομικών της 2Κ/2019 
στους φορείς που ήδη εργάζονται, όπως είχε 
υπάρξει δέσμευση. Ενταξη στα ΒΑΕ και μονι
μοποίηση όλων των συμβασιούχων.
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1  Το Σάββατο στο Περιστέρι η πρώτη κινητοποίηση
για την Υγεία

Πηγή: ΡΙΖΟΣΠΑΣΤΗΣ Σελ.: 18 Ημερομηνία
έκδοσης:

16-02-2023

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

239.74 cm² Κυκλοφορία: 1450

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΣΩΜΑΤΕΙΑ - ΦΟΡΕΙΣ ΔΥΤΙΚΗΣ ΑΘΗΝΑΣ

Το Σάββατο στο Περιστέρι η πρώτη κινητοποίηση 
για την Υγεία

Π
ρωτοβάθμια σωματεία και σύλ
λογοι της Δυτικής Αθήνας συντο
νίζουν, με αφορμή την οριακή κα
τάσταση του Νοσοκομείου «Αττικόν»,

τον αγωνιστικό βηματισμό τους ενάντια 
στο «νέο ΕΣΥ» των ιδιωτικοποιήσε-
ων, των αυξημένων πληρωμών και των 
ΣΔΙΤ, που φέρνουν νέα κέρδη για τους ι
διώτες κλινικάρχες, σε βάρος της δημό
σιας και δωρεάν περίθαλψης για τον λαό.

Το πρώτο αγωνιστικό ραντεβού προ
γραμματίζεται για το Σάββατο 18 Φλε
βάρη, στις 11 π.μ. στο Περιστέρι (συ
γκέντρωση στον σταθμό μετρά «Αγιος Α
ντώνιος») και ακολουθεί νέα κινητοποίη
ση στις 4 Μάρτη στο Χαϊδάρι (πλατεία 
Δημαρχείου), διεκδικώντας: Πλήρη, δω
ρεάν Πρωτοβάθμια Φροντίδα Υγείας στη 
Δυτική Αθήνα, κάτι που θα συμβάλει και 
στην αποσυμφόρηση του «Αττικόν», αλ
λά και επαναλειτουργία του πρώην Λοι
μωδών (Νοσοκομείο «Αγία Βαρβάρα»), ως 
σύγχρονου, πλήρους, δημόσιου και δωρε
άν νοσοκομείου. Επίσης, άμεσες προσλή
ψεις μόνιμων υγειονομικών για να καλυ
φτούν οι ελλείψεις και να αξιοποιηθούν ό

λες οι υποδομές του Νοσοκομείου «Αττι
κόν», μονιμοποίηση συμβασιούχων κατε- 
πικουρικού προσωπικού. «Ούτε ένα ευρώ 
σε τσέπη ιδιώτη - κλινικάρχη. Επίταξη ι
διωτικών δομών Υγείας, άνευ όρων και α
ποζημιώσεων, ιδιαίτερα σε καταστάσεις έ
κτακτης ανάγκης. Εξω οι εργολάβοι και τα 
ιδιωτικά μαγαζιά από τα δημόσια νοσοκο
μεία», περιλαμβάνονται ακόμα στα αιτή
ματα των φορέων που συντονίζουν τον α
γωνιστικό βηματισμό τους.

Στις 22 Φλεβάρη κατεβαίνουν 
στην Αθήνα από Λαύριο - 
Ανατολική Αττική

Κινητοποίηση την Τετάρτη 22 Φλεβά
ρη στη 1 μ.μ. στο υπουργείο Υγείας ορ
γανώνει και το Εργατικό Κέντρο Λαυ
ρίου - Ανατολικής Αττικής, μαζί με σω
ματεία της περιοχής, διεκδικώντας την ά
μεση στελέχωση όλων των δομών Υγείας 
της περιοχής. Το πρόβλημα της υποστελέ- 
χωσης των δομών Πρωτοβάθμιας Φροντί
δας Υγείας βρέθηκε στο επίκεντρο αγωνι

στικών κινητοποιήσεων το προηγούμενο 
διάστημα, όταν το Κέντρο Υγείας Λαυρί
ου έφτασε στο σημείο να σταματήσει προ
σωρινό την 24ωρη λειτουργία του. «Τώρα 
είναι η ώρα για δράση. Τώρα είναι η ώρα 
για αγώνα για την ίδια μας τη ζωή», τονί
ζει το Εργατικό Κέντρο και καλεί τον λαό 
της περιοχής « να μη μείνει θεατής στη συ
νεχιζόμενη υποβάθμιση της ζωής του. Να 
μπει στη μάχη. Να παλέψουμε όλοι μαζί 
σαν μια γροθιά και να απαιτήσουμε να γί
νουν δεκτά τα δίκαια αιτήματά μας για την 
εδώ και τώρα ενίσχυση της Πρωτοβάθμι
ας Φροντίδας Υγείας στην ευρύτερη περιο
χή». Εκτός από την απαίτηση για πλή
ρη λειτουργία του Κέντρου Υγείας, με 
προσλήψεις μόνιμου προσωπικού ό
λων των ειδικοτήτων κ.λπ., οι φορείς 
απαιτούν τη δημιουργία Γενικού Δη
μόσιου Νοσοκομείου στην Ανατολι
κή Αττική, το οποίο θα παρέχει υψηλού 
επιπέδου παροχές Υγείας σε όλο τον λαό, 
χωρίς καμία ανάμειξη ιδιωτών, με σκοπό 
την αναβάθμιση της ποιότητας ζωής της 
εργατικής τάξης.
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1  Στο έλεος της υποχρηματοδότησης οι δομές Ειδικής
Αγωγής και το Νοσοκομείο

Πηγή: ΡΙΖΟΣΠΑΣΤΗΣ Σελ.: 6 Ημερομηνία
έκδοσης:

16-02-2023

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

323.51 cm² Κυκλοφορία: 1450

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΛΙΒΑΔΕΙΑ

Στο έλεος της υποχρηματοδότησης οι δομές Ειδικής Αγωγής και το Νοσοκομείο

Π
εριοδεία σε δημόσιες δομές Ειδικής Αγω
γής και Υγείας στην περιοχή της Λιβαδειάς 
πραγματοποίησε κλιμάκιο του ΚΚΕ με ε
πικεφαλής τον Γιώργο Μαρίνο, μέλος του ΠΓ 

της ΚΕ του ΚΚΕ, βουλευτή Εύβοιας και εκ νέ
ου υποψήφιο, την Παρασκευή 10 Φλεβάρη, δι
απιστώνοντας τις ελλείψεις και τα προβλήματα 
που αντιμετωπίζουν εξαιτίας της υποχρηματο
δότησης, της υποστελέχωσης και των ακατάλ
ληλων κτιριακών υποδομών.

Στην περιοδεία συμμετείχαν επίσης η Λιάνα 
Καραβασίλη, Γραμματέας της ΤΕ Λιβαδειάς του 
ΚΚΕ, οι υποψήφιοι βουλευτές Βοιωτίας με το 
ΚΚΕ Πέτρος Αρκουμάνης, Λουκάς Γκικόπου- 
λος και Νατάσα Τάτση, καθώς επίσης ο Δημή- 
τρης Τσιφής, δημοτικός σύμβουλος με τη «Λαϊ
κή Συσπείρωση», και η Λαμπρινή Γερονικολού, 
δημοτική σύμβουλος και υποψήφια δήμαρχος 
Λεβαδέων στις ερχόμενες δημοτικές εκλογές.

Αρχικά έγινε επίσκεψη στο Εργαστήριο Ει
δικής Επαγγελματικής Εκπαίδευσης (ΕΕΕΕΚ) 
Λιβαδειάς, στη Χαιρώνεια, όπου μέσα από τη 
συζήτηση με το εκπαιδευτικό προσωπικό ανα- 
δείχθηκαν η υποχρηματοδότηση, η υποστελέ- 
χωση και η διαχρονική έλλειψη ουσιαστικής μέ
ριμνας από όλες τις κυβερνήσεις για τη στήρι
ξη και τη λειτουργία των συγκεκριμένων δομών.

Επίσης, σημειώθηκε ότι το κτίριο δεν επαρ- 
κεί για τις ανάγκες του εργαστηρίου και την α
νάπτυξη των δραστηριοτήτων του.

Στη συνέχεια έγινε επίσκεψη στο Ειδικό Δη
μοτικό Σχολείο Λιβαδειάς, τμήμα του οποίου 
στεγάζεται σε απαράδεκτες και άθλιες εγκα
ταστάσεις κι ένα άλλο φιλοξενείται σε «δανει
κές» εγκαταστάσεις του 1ου Δημοτικού.

Μέσα από τη συνάντηση με τους εκπροσώ
πους του Συλλόγου Γονέων επισημάνθηκε ο α

γώνας που ξεκίνησε πριν από 15 χρόνια για την 
κατασκευή νέου κτιρίου προκειμένου να απο
κτήσει το σχολείο αξιοπρεπή στέγη, για το ο
ποίο και η κατασκευή δεν έχει ακόμη ολοκλη
ρωθεί και κανείς δεν δεσμεύεται για το πότε 
ακριβώς θα ξεκινήσει να λειτουργεί. Επίσης, 
ότι το τελευταίο διάστημα έχει δημιουργηθεί 
θέμα με τη μεταφορά των παιδιών, που σε αρ
κετές περιπτώσεις αναγκάζονται να αλλάζουν 
μέσα μεταφοράς, με απαράδεκτη αναμονή στη 
στάση για οποιοδήποτε παιδί, πόσο μάλλον για 
παιδιά με ειδικές ανάγκες.

Από την πλευρά του, ο Γιώργος Μαρίνος τό
νισε ότι το ΚΚΕ έχει διαρκή και μόνιμο προσα
νατολισμό στα ζητήματα Πρόνοιας και Ειδικής 
Αγωγής και σε αυτήν την κατεύθυνση θα συ
νεχίσει, αναδεικνύοντας τα προβλήματα και 
στηρίζοντας κάθε προσπάθεια διεκδίκησης.

Στα όρια οι αντοχές
και η λειτουργία
του Νοσοκομείου Λιβαδειάς

Στη συνέχεια το κλιμάκιο του ΚΚΕ επισκέ- 
φθηκε το Νοσοκομείο Λιβαδειάς, όπου είχε συ
νάντηση με το ΔΣ του Συλλόγου Εργαζομένων 
και ακολούθως με τον διοικητή.

Στη συνάντηση, η πρόεδρος του Σωματεί
ου, Βανγελιώ Κλάδου, και οι υπόλοιποι εργαζό
μενοι που πήραν τον λόγο, αναφέρθηκαν στις 
μεγάλες ελλείψεις νοσηλευτικού και ιατρικού 
προσωπικού, τονίζοντας ότι το μόνιμο προσω
πικό σε σχέση με το οργανόγραμμα ανέρχεται 
στο 54%. Σημείωσαν ότι εξαιτίας της υποστε
λέχωσης και των ελλείψεων μια σειρά από κλι
νικές λειτουργούν οριακά, ενώ οφείλονται δε

κάδες μέρες άδειας και ρεπό στους εργαζό
μενους. Αναλυτικά στάθηκαν στα προβλήματα 
που αντιμετωπίζουν η Νεφρολογική Κλινική, το 
Γυναικολογικό και Μικροβιολογικό Τμήμα που 
μένουν για 15 μέρες τον μήνα χωρίς εφημερία, 
το Ακτινοδιαγνωστικό, όπου οι διαγνώσεις γί
νονται εξ αποστάσεως από ιδιώτη, στην Παι
διατρική Κλινική που έκλεισε για να μετατρα
πεί σε μονάδα Covid, στην Ουρολογική Κλινι
κή που έχει κλείσει εδώ και τρία χρόνια, αλλά 
και στο Τμήμα Επειγόντων Περιστατικών που 
λειτουργεί χωρίς το απαιτούμενο προσωπικό.

Ο Γιώργος Μαρίνος επισήμανε αρχικά ότι η 
πανδημία έφερε στην επιφάνεια τα οξυμένα 
προβλήματα που υπάρχουν στον χώρο της Υ
γείας, εξαιτίας των πολιτικών υποχρηματοδό
τησης και εμπορευματοποίησης που προώθη
σαν και εφάρμοσαν όλες οι κυβερνήσεις, κά
νοντας αναφορά και στο τελευταίο κατάπτυστο 
σχετικό νομοσχέδιο της κυβέρνησης.

Τόνισε επίσης ότι όλη αυτήν τη δύσκολη περί
οδο τα νοσοκομεία και το σύστημα Υγείας κρα
τήθηκαν όρθια χάρη στη μεγάλη προσπάθεια 
και φιλοτιμία του προσωπικού, επισηραίνοντας 
τους αγώνες που αναπτύχθηκαν για ενίσχυση 
του δημόσιου συστήματος Υγείας.

Υπογράμμισε ότι το ΚΚΕ παρακολουθεί, πα
ρεμβαίνει και ενισχύει τον αγώνα των υγειονο
μικών, ότι ο αγώνας αυτός θα πρέπει να συνε
χιστεί πιο αποφασιστικά.

Στο πλαίσιο αυτό κάλεσε τους εργαζόμενους 
που υποφέρουν από τη χρόνια αντιλαϊκή πολι
τική και προβληματίζονται για την κατάσταση 
που βιώνουν να συμπορευτούν με το ΚΚΕ και 
να το ενισχύσουν στις ερχόμενες εκλογές, ώ
στε να δυναμώσουν παντού ο αγώνας και η δι
εκδίκηση των εργαζομένων και του λαού.
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1  Υπό διάλυση (και) το αντικαρκινικό θεαγένειο
Πηγή: ΜΑΚΕΛΕΙΟ Σελ.: 2 Ημερομηνία

έκδοσης:
16-02-2023

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

85.55 cm² Κυκλοφορία: 6090

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Υπό διάλυση (και) ίο ανιικαρκινικό θεαγένειο

Ε
 Ενδεικτική tns διάλυσηε του ΕΣΥ είναι η είδηση πωε το αντικαρκινικό νοσοκο-

V μείο θεαγένειο. λόγω έλλειψηε γιατρών, δίνει πλέοντιε βιοψίεε σε ιδιωτικό 
* διαγνωστικό κέντρο, ενώ στα Τρίκαλα οι εργαζόμενοι είναι έτοιμοι npos από-

*m λύση. Η κατάσταση στον «Ευαγγελισμό» έδειξε βελτίωση, όμωε στο Αττικόν 
ML τα προβλήματα συνεχίζονται, με ασθενείε να παραμένουν στα ράντζα. Στο πλαί- 
^ σιο των λύσεων που αναζητούνται είναι η μεταφορά ασθενών σε άλλα νοσο

κομεία του ΕΣΥ. που δεν αντιμετωπίζουν αντίστοιχα προβλήματα, ωστόσο ακόμα και αυτή η 
λύση προσκρούει στον ύφαλο των δραματικών ελλείψεων προσωπικού που αντιμετωπίζουν 
τα μικρότερα νοσοκομεία.
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